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Beszámoló Lőrinczi Martin Rafael 
 

Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviseletben 2025. február 1. és 2025. február 28. közötti 

időszakban végzett tevékenységéről 

 

Üléseken való részvétel 

 

2025.02.03. - HK ülés részvétel 

2025.02.10. - HK ülés részvétel 

2025.02.24. - HK ülés részvétel 

2025.02.16. - Stratégiai Bizottsági ülés részvétel 

2025.02.03. - Stratégiai Bizottsági ülés részvétel 

 

Kari Tanács-, Kari Bizottságokban való részvétel 

 

Kari Tanulmányi Bizottság 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal a Bizottsághoz érkező anyagok átnézésével, 

szükség esetén feldolgozásával fogalkoztam. 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal az érkező anyagokkal és a döntéshozatallal 

kapcsolatban egyeztettem a KTB tagjaival. 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal a kérvények bírálásával foglalkoztam. 

 

Bizottságban végzett tevékenység 

 

Felelősi munkák 

 

Elnök 

- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Józsa Benjámin Ferenccel a kollégium területet 

érintő aktualitásokról. 

- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Domján András Balázzsal a gazdaság területet 

érintő aktualitásokról. 
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- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Szelőczei Bálinttal képviseletet érintő 

aktualitásokról. 

- A vizsgált időszak alatt többször egyeztettem Szekeres Johannával képviseletet érintő 

aktualitásokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Dr. Varga Gabriellával az ÉMK 

Pályaorientációs Bizottság elnökével a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kovács Szilviával a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Kristóf Máriával a MŰHASZ Kft. 

Partnerkapcsolati Csoport vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Varga Viktóriával a rendezvény és 

szponzoráció területi aktualításokról. 

- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Major Sándorral és Grizák Mátéval az 

Értékesítési és Szolgáltatási Igazgatóság munkatársaival a felmerülő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többször egyeztettem Tóth Józseffel a Vásárhelyi Pál Kollégiumi Gondnokkal 

a kollégium területét érintő aktualitásokról. 

- Az időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Pusztay Botonddal a MŰHASZ Kft. 

munkatársával a felmerülő aktualitásokkal kapcsolatban. 

- Egyeztettem Kónya Évával a Dékáni Hivatal vezetőjével a felmerülő aktualitásairól. 

- A vizsgált időszak alatt több alkalommal hallgatói megkeresésekre válaszoltam. 

- Levelezőlistára érkező anyagokat néztem át, véleményeztem és szükség esetén továbbítottam. 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Udvarhelyi Péter Dáviddal a 

Vásárhelyi Klub vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Tóth Anna Lucával a Palibácsi Kör 

vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 

- A viszgált időszak alatt többszöri alkalommal egyeztettem Nagy Szilveszterrel a Drönk 

vezetőjével a felmerülő aktualitásokról. 

- Dékáni Tanácson vettem részt. 

- Hivatalos email címekkel és levelezőlistákkal foglalkoztam. 

- Egyeztettem Kovács Szilviával a MŰHASZ Kft. munkatársával és Domján András Balázzsal 

egyeztettem az ÉMK munkaszámaival kapcsolatban. 

- Elnökségi megbeszélést tartottam. 
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- Egyeztettem dr. Mahler Andrással az Építőmérnöki Kar gazdasági dékánhelyetesével a 

felmerülő aktualitásokról. 

- Egyeztettem dr. Rózsa Szabolccsal az Építőmérnöki Kar Dékánjával a felmerülő 

aktualitásokról. 

- Egyeztettem Somódi Áronnal a VPK Zöld Kör körvezetőjével az öntevékeny kört érintő 

aktualitásokról. 

- Operatív feladatok ellátásával foglalkoztam. 

- Külső Kollégiumi Bizottági ülésen vettem részt az időszak alatt többszöri alkalommal. 

- Január havi beszámolók bírálásával foglalkoztam Szelőczei Bálinttal és Szekeres Johannával. 

- Részt vettem a Külső Gazdasági Bizottság ülésén. 

- Ellenőriztem a kollégiumi férőhely osztás végleges eredményét és segítettem Józsa Benjámin 

Ferencnek a végleges eredmény elkészítésében. 

- Egyeztettem dr. Mahler Andrással az Építőmérnöki Kar gazdasági dékánhelyetesével és 

Szelőczei Bálinttal a felmerülő aktualitásokról. 

- Vezetői Fórumon vettem részt Szelőczei Bálinttal. 

- Egyeztettem Szelőczei Bálinttal és Gombosné Nagy Kornéliával a Dékáni Hivatal gazdasági 

ügyintézőjével az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviseletét éríntő aktualitásokról. 

- Egyeztettem Szelőczei Bálinttal és Kincses Péterrel ÉVOSZ Médiatagozatának elnökével az 

Építőipari Marketingkommunikációs Konferenciaval kapcsolatban. 

- Egyeztettem Kincses Péterrel ÉVOSZ Médiatagozatának elnökével az Építőipari 

Marketingkommunikációs Konferenciaval kapcsolatban. 

 

Egyéb feladatok 

 

Egyéb 

- A vizsgált időszak során több alkalommal emlékeztető korrektúrázásával foglalkoztam. 

- Hallgatói csoportok feladataival foglalkoztam. 

- A klubok könyvelési kartonjának rendezésével foglalkozam Domján András Balázzsal a 

hónapban több alkalommal. 

- Elnöki értekezleten vettem részt. 

- Képviselet birtokában lévő irodahelyiség pakolásában, átrendezésében segédkeztem a vizsgált 

időszakban többször. 
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- Dokumentumok korrektúrázásával, véleményezésével foglalkoztam a vizsgált időszakban 

többször. 

- Drive rendszerezéssel foglalkoztam. 

- Az időszak alatt több alkalommal egyeztettem Csiki Tiborral az Értékesítési és Szolgáltatási 

Igazgatóság munkatársaival a kollégiumi férőhelyosztással kapcsolatban. 

- A 2025-ös Vásárhelyi Napok szervezésével kapcsolatos megbeszélést tartottam a vizsgált 

időszakban többször. 

- Kibővített Kollégiumi Bizottság ülést tartottam. 

- Elszámoláson vettem részt Szelőczei Bálinttal és Domján András Balázzsal. 

- Szponzorációs termékek beszerzésével foglalkoztam Domján András Balázzsal 

- A vizsgált időszak alatt többszöri alkalommal beszerzési megrendelők előlegfelvételével és 

elszámolsával foglalkoztam. 

- A 2025-ös Vásárhelyi Napok szervezésével kapcsolatos megbeszélést tartottam a vizsgált 

időszakban többször. 

- Fzikai eszközbeszerzéssel foglalkoztam Domján András Balázzsal. 

- Az Építőmérnöki Szakest szervezésével kapcsolatos megbeszélést tartottam az időszak alatt 

többszöri alkalommal. 

- Részt vettem a Vásárhelyi Pál Kollégium szobaosztásában. 

- A HÖK Kitüntetések Ügyrend véleményezésével foglalkoztam. 

- A HÖK Kitüntetések Ügyrend végleges szövegezésével foglalkoztam. 

- Az Alumni projekt anyagainak véleményezésével foglalkoztam. 

- A Kollégiumi hibabejelentő form véleményezésével foglalkoztam. 

- A tanulmányi ösztöndíj osztásról szabályzat frissítésével és végleges szövegezésével 

foglalkoztam. 

- Részt vettem a 2025-ös évi HK ZH-n. 

- Egyeztettem Neuberger Árminnal, Szekeres Johannával és Szelőczei Bálinttal a Studio Oranzs 

öntevékeny kört érintő aktualitásokról. 

- Egyeztettem Szelőczei Bálinttal, Nagy Szilveszterrel, Tóth Anna Lucával és Udvarhelyi Péter 

Gáborral a Klubbokat érintő aktualításokról. 

- Egyeztettem Szelőczei Bálinttal és Mester-Szabó Eszterrel a Vásárhelyi Videós Studiót érintő 

aktualitásokról. 

- Szerződések átnézésével és véglegesítésével foglalkoztam többszöri alkalommal. 

- A VPK Nagyterem és Drönk hangtechnikai felújításával foglalkoztam. 
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- A VPK Nagyterem és Drönk hangtechnikai felújításával kapcsolatban egyeztettem Tarsoly 

Zsomborral az Studio Oranzs tagjával. 

- Szervezői adattáblákat hoztam létre a rendezvényekre. 

- Kommunikációs ütemterv táblákat hoztam létre a rendezvényekhez. 

- Részletes programterv táblákat hoztam létre eseményekhez. 

 

Értékelés 

 

A fenti időszakban végzett tevékenységért a képviselő az alábbi pontokat kapja: 

Összesített pont: 173,53 pont 

A fenti időszakban végzett tevékenységért megítélt ösztöndíj: 95 400 Ft 

 


